
Rada G~ir.y i M;a:la Kozleglowy 
42-350 K OZ I EG to w y 

w. Pl. MOnIuszki 14 
wo;. sIQsk:e-

Nr OR-BR.0002.l9.2016 

PROTOKOL Nr XIXl2016 
z dziewi~tnastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 28 kwietnia 2016 r. w godzinach 15,00 - 17,00 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 1271XIXl2016 w sprawie zmtan uchwaly budzetowej Gminy Miasta 

Kozieglowy na 2016 rok Nr 103IXV/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku. 

2. Uchwala Nr 1281XlXl2016 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Uchwala Nr 129 IXIXl2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatk6w zwi<\Zanych z udostt<pnieniem danych 

przestrzennych zgromadzonych w rejestrze publicznym. 

4. Uchwala Nr 1301XIXl2016 w sprawie zgloszenia oferty kandydata do konkursu na 

etatowego czlonka Kolegium Regionalnej lzby Obrachunkowej w Katowicach ( Zesp61 

w Czt<stochowie). 

Uchwaly stanowi~ zal~czniki nr 1 - 4 do protokolu. 

Radnych obecnych na sesji : 14 

Radny nieobecny Pan Zenon Jarecki. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz~ca Rady Gminy Miasta Kozieglowy Pani 

Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slt<czka 

- Zastt<pca Burmistrza Gminy i Miasta Pan Piotr Kolodziejczyk 

Radni Rady Powiatu w Myszkowie: Pani Wieslawa Machura, Pan Mariusz Morawiec, 
Pan J 6zef Lazar 

Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan Krzysztof B~k 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 

Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Radca prawny U rzt<du Gminy i Miasta Pan Slawomir Kania 

Kierownicy referat6w Urzt<du GiM Kozieglowy, 

Przewodnicz~cy Samorz~du Mieszkailc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz soltysi 
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Porzadek obrad podany w zawiadomieniu Sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie 2016 r. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na dofinansowanie wydatk6w zwi~anych z udost~pnieniem danych przestrzennych 
zgromadzonych w rejestrze publicznym. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu wsp6lpracy Gminy i Miasta Kozieglowy 
z organizacjami pozarz'1dowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ustawy 
o dzialalnosci pozytku publicznego i wolontariacie za rok 2015. 

8. Ocena zasob6w pomocy spolecznej. 
9. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spo!ecznej za 2015 r. 
10. Sprawozdanie Bunnistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
11. Infonnacja Przewodnicz'1cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie rni~dzysesyjnym. 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski. 
14. Zakonczenie obrad 19 Sesji. 

PorZ'ldek obrad sesji stano wi zal'1cznik ill 5 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz'1ca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj~ na sesj~ radnych, zaproszonych gosci , mieszkanc6w 
Koziegl6w oraz wszystkich zebranych. 
Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Zgodnie z list'1obecnosci w sesji uczestniczylo 14 radnych 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowi'1 zal'1czniki ill 6,7 do protokolu. 

Przewodnicz'1ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala rozszerzenie 
porz'1dku obrad sesji 0 podj~cie uchwaly w sprawie zgloszenia oferty kandydata 
do konkursu na etatowego czlonka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Katowicach (Zesp61 w Cz~stochowie). 
Zaproponowala rozpatrzenie projektu uchwaly jako punkt 7 i przesuni~cie pozostalych 
punkt6w porz'1dku obrad sesji. 
Radni nie zglaszali uwag do przedstawionej propozycji zmiany porz'1dku obrad. 
Porz'1dek obrad wraz z zaproponowan'1 zmian'1 zostal przyj~ty 14 glosami :"za" 
Gednoglosnie ). 
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Uchwalony porzadek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wnioskow. 
4. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie 2016 r. 
5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj«cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatkow zwi~anych z udost«pnieniem danych 
przestrzennych zgromadzonych w rejestrze publicznym. 

7. Podj«cie uchwaly w sprawie zgloszenia oferty kandydata do konkursu na etatowego 
czlonka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach ( Zesp61 
w Cz«stochowie). 

8. Sprawozdanie z realizacji programu wsp61pracy Gminy i Miasta Kozieglowy 
z organizacjami pozarz1tdowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ustawy 
o dzialalnosci pozytku publicznego i wolontariacie za rok 2015. 

9. Ocena zasob6w pomocy spolecznej. 
10. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 

za 2015 r. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
12.1nformacja PrzewodnicZ1tcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 
13. Interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski. 
15. Zakonczenie obrad 19 Sesji. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz1tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz«dzie Gminy i Miasta , ka:i:dy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si« z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z osiemnastej sesji, 
kt6ra odbyla si« w dniu 17 marca 2016 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyj«ty zostal przyj«ty 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj« Uchwal i Wnioskow 
w skladzie: 

1. Pani Jadwiga Balinska 
2. Pan Andrzej Szostak 
3. Pan Dariusz Stula 
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Ad. pkt 4 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2016 (zal1lcznik nr 8 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 127lXIXl2016 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2016 rok Nr 103IXV/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku zostala przyj~ta 14 

glosami "za" Gednoglosnie). 

Ad.pktS 

Pan Andrzej Sz6stak przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zal1lcznik nr 9 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 128IXIXl2016 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 

przyj~ta 14 glosami "za" Gednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Dariusz Stula przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatkow zwi1lZallych 
z udost~pnieniem danych przestrzennych zgromadzonych w rejestrze pUblicznym ( zal1lcznik 
nr 10 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 129lXIXl2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na dofinansowanie wydatkow zwi1lZanych z udost~pnieniem danych 
przestrzennych zgromadzonych w rejestrze publicznym zostala przyj~ta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad. pkt 7 

Pani Jadwiga Baliilska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zgloszenia 
oferty kandydata do konkursu na etatowego czlonka Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach - Zespol w Cz~stochowie ( zal1lcznik nr II do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1301XIXl2016 w sprawie zgloszenia oferty kandydata do konkursu na 
etatowego czlonka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach - Zespol 
w Cz~stochowie zostala przyj~ta 14 glosami "za" Gednoglosnie) . 
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Ad. pkt 8 

Przewodnicz'lcca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfonnowala, ze sprawozdanie 

z realizacji programu wsp61pracy z organizacjami pozarz'lcdowymi za 2015 rok omawiane 
bylo na wsp61nym posiedzeniu komisji (zal'lccznik nr 12 do protokolu). Zapytala czy radni 
maj'lc uwagi do przedstawionego sprawozdania. 
Radni nie zglaszali uwag. 
Sprawozdanie z realizacji programu wsp61pracy z organizacjami pozarz'lcdowymi za 2015 rok 

zostalo przyjl(te jednoglosnie. 

Ad. pkt 9 

Przewodnicz'lcca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze Ocena Zasob6w 

Pomocy Spolecznej za 2015 rok byla przedmiotem analizy na wsp61nym posiedzeniu 
komisji ( zal'lccznik nr 13 do protokolu). Zapytala czy radni maj'lc uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. 
Radni nie zglaszali uwag. 
Ocena Zasob6w Pomocy Spolecznej za 2015 rok zostala przyjl(tajednoglosnie. 

Ad. pkt 10 

Przewodnicz'lcca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zapytala czy radni maj'lc uwagi 
do sprawozdania rocznego z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach za rok 2015 (zal'lccznik nr 14 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag. 
sprawozdania rocznego z dzia!alnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieg!owach za rok 2015 zosta!o przyjl(te jednoglosnie. 

Ad. pkt 11 

Burmistrz Pan Jacek SII(czka przedstawi! sprawozdanie z dzialalnosci w okresie 
mil(dzysesyjnym : 

- zakonczyl sil( okres zebrail sprawozdawczo-wyborczych jednostek OSP. W miesi'lccu maju 

br. dokonana zostanie analiza wydatk6w i przyj\!te zostan'lc zasady do finansowania obiekt6w 
straZnic OSP; 

- dobiega konca budowa drogi dojazdowej do oczyszczalni sciek6w w Kozieg!owach 
i rozpocznie sil( przyjmowanie sciek6w dowozonych. Podpisane S'lc dwie umowy na projekt 
sieci kanalizacyjnej. Pierwszy etap budowy kanalizacji sciekowej dla Zlewni Kozieglowy 

obejmie odcinek Koziegl6wki - Mys!6w - Osiek - Gliniana G6ra. Zlewnia Postl(P- budowa 
wzdluz ul. Nadrzecznej w Lgocie Nadwarciu ; 

- realnych ksztah6w nabiera modernizacja ul. Polnej w Zabijaku oraz ul. Topolowej 

w Kozieglowach. Otrzymalismy promesl( w kwocie 400.000 z1. Ministra Spraw 
Wewnl(trznych i Administracji na odbudowl( drogi gminnej ul. Topolowa w Kozieglowach; 
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- podpisane zostaly dokumenty dotycz'lce dotacji dla Spo/ki Wodnej; 

- odbylo si~ spotkanie z przedstawicielami TAURON w zwi'lZku z planami wymlany 
oswietlenia ulic na ledowe. Zlozony zostal wniosek do PROW; 

- w dniu jutrzejszym odb~dzie si~ sesja Rady Powiatu w Myszkowie. Samorz'ld Gminy 
Kozieglowy czeka na podj~cie decyzji w zakresie wykonywania zadan powiatu na terenie 
Gminy i Miasta Kozieglowy. Wczesniej dyskutowano nad tym, doszlismy do uzgodnien i by 
w przyszlosci nie bylo w'ltpliwosci , zaakcentowal, ze w przypadku gdy Powiat Iiczy na 
dofinansowanie Gminy, zadania po winny bye uzgodnione wczdniej; 

- na sesji majowej zloZy informacj~ dotycz'lc'llokalizacji klas pierwszych w roku szkolnym 
2016/2017 i oddzialow przedszkolnych w szkolach. Po nowelizacji ustawy 0 systemie 
oswiaty na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 110 uczniow 6 letnich pozostaje 
w przedszkolach. Stlld wyst~puje problem z miejscami w przedszkolu i oddzialach 
przedszkolnych dla dzieci 3 letnich. Planuje si~ utworzenie klasy pierwszej w czterech 
szkolach; 

- do Gminno Miejskiego Osrodka Pomocy Spo/ecznej w Kozieglowach w okresie od 1.04. 
do 27.04 br. wplyn~ly 883 wnioski 500+ na 1374 dzieci. Swiadczenie wyplacono juz dla 207 
rodzin na 355 dzieci na kwot~ 177.300 zl. Na biezllCO przyjmowane Sll wnioski 
i przygotowywane S'l decyzje; 

- Nadlesniczy Nadldnictwa Siewierz wyrazil ch~e i zadowolenie z projektu ci<tgu pieszo
rowerowego w stron~ Myszkowa i sluzy gruntarni; 

Radny Rady Powiatu Pan Mariusz Morawiec poinformowal, ze na jutrzejszej sesji Rady 
Powiatu zgodnie z wnioskiern samorz'ldu Kozieglow chodnik w Sied\cu Duzyrn zostanie 
wykreslony, a wpisana budowa chodnika w Winownie; 

Radny Pan Andrzej Szostak w imieniu mieszkancow Nowej Kuinicy i Mokrzeszy zapytal 
o realizacj~ drogi powiatowej Mokrzesz - Nowa Kuznica. Droga ta jest bardzo zniszczona, 
rozlatuj'l si« pobocza . Byly spotkania ze Starost'l, na ktorych zapewniano , ze droga b~dzie 
wykonana w roku biezllcym, a obecnie slyszy si~ informacj~ , ze droga ta nie b~dzie robiona. 
Nalezy wyrainie okreslie kiedy moma Iiczye na wykonanie tego zadania. 
W zwi'lZku z tym, ze w budzecie powiatu myszkowskiego na rok 2016 przebudowa tej 

drogi rniala bye uj~ta, ale nie rna ostatecznej informacji czy inwestycja ta b~dzie realizowana 
w roku biez'lcym, wnioskowal 0 zorganizowanie spotkania ze Starost'l, Dyrektorern PDZ , 
radnymi powiatowyrni z terenu Grniny i Miasta Kozieglowy oraz Komisj'l Gospodarki 
i Polityki Finansowej Rady GiM celern wypracowania jednoznacznego stanowiska czy droga 
ta b~dzie wykonana i w jakim terminie. Proponowal, by na to spotkanie zaprosie rowniez 
soltysow z Nowej Kuinicy i Mokrzeszy. 
Pan Mariusz Morawiec stwierdzil, ze nie wie sk'ld pojawia si~ taka informacja . W dniu 
dzisiejszym przyszla promesa na kwot~ 2,3 min zl ze srodkow popowodziowych na realizacj~ 
drogi od DK-l Kozieglowy - Cynk6w. Jako Zarzlld Powiatu zalozyli hierarchi~ - jako 
pierwsza miala bye droga Kuznica-Mokrzesz. Nie S'l jednak wladni kt6re zadanie otrzyma 
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promes,< i w jakiej kolejnosci. PodkreSlil, ze nikt nie m6wil, ze nie b,<dzie kolejnej promesy. 
Jezeli rna bye organizowane spotkanie w sprawie drogi Nowa Kuznica-Mokrzesz 
to proponowal, by zaprosie przedstawiciela Slltskiego Urz,<du Wojew6dzkiego , bo tam slt 
decydenci podzialu srodk6w na zadania popowodziowe. 
Podkreslil, ze nalezy si,< cieszye z tego, ze srodki finansowe trafily do Gminy Kozieglowy. 

Pan Andrzej Sz6stak podkreslil, ze nie neguje innych zadan, ale mieszkancy oczekujlt 
konkretnej informacji. Droga byla wykonywana 31lat temu, jest bardzo zniszczona , rozlatuje 
si,< . W ci~u dw6ch lat byly dwa wypadki - dwie osoby piesze poniosly smiere. Mieszkancy 
chclt rzetelnej informacji ile jeszcze majlt czekac na modernizacj,< drogi. Nadmienil, ze 
remontowane slt i modernizowane drogi powiatowe w innych gminach, a w Gminie 

Kozieglowy slt pomijane. 
Burmistrz Pan Jacek Sl,<czka podkreslil, ze nale:i:y wsp61dzialac i podejmowae jak najlepsze 
decyzje . Samorzltd gminy Kozieglowy r6wniez wyst,<powal 0 srodki na usuwanie skutk6w 
kl,<sk :i:ywiolowych i srodki te otrzymywal. W gminie slt jeszcze do wykonania dwie drogi : 
Wojslawice u!. Jasna i Stara Huta I i II u!. Wsp61na i na tym wyczerpano wnioski 
popowodziowe. Wnioski slt realizowane, liczymy jeszcze na srodki z oszcz,<dnosci 

poprzetargowych . Droga powiatowa Lgota Mokrzesz - Nowa Kuznica jest bardzo 
zniszczona i jej remont jest pilny i zasadny . 
Pan Andrzej Sz6stak dodal, ze stan nawierzchni drogi Lgota Mokrzesz-Nowa Kumica jest 
tragiczny. Jezeli nie rna srodk6w na jej budow,< w roku biezltcym, to nale:i:y jlt pilnie polatae, 
bo za chwil,< b,<dzie juz nieprzejezdna. 
Pan Mariusz Morawiec proponowal, by nie traktowae powiatu jak przeciwnika , bo czynione 
slt starania , by jak najwi,<cej zadail zrealizowac. Droga tajuz w 2010 r. byla wnioskowana do 

dofinansowania . Obecnie czekajlt na srodki. 
Pan J6zef Lazar poinformowal, ze mieszkailcy u!. Siewierskiej w Pinczycach czekajlt na 
polozenie nawierzchni asfaltowej. W imieniu Powiatowego Zar~du Dr6g w Myszkowie, 

gdzie obecnie zast,<puje dyrektora prosil 0 pomoc w wydaniu zezwolen na wyci,<cie drzew 
przy drodze powiatowej od DK-l do Cynkowa, kt6ra rna bye modernizowana. 

Przewodniczltca Rady zapewnila, ze ze strony Urz,<du GiM b,<dlt podj,<te dzialania, by jak 
najszybciej decyzje byly przygotowane. 

Pan Edward Kaczmarzyk poinformowal, ze wizja lokalna odb,<dzie si,< w dniu 4.0S.br. 

Burmistrz Pan Jacek SI,<czka podkreSlil, ze czynione slt starania , by droga Mokrzesz - Nowa 
Kumica byla wykonana. 

Przewodniczltca Rady podkreslila, ze prawle polowa dr6g powiatowych znajduje si,< na 

terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. Drogi powiatowe w gminach osciennych slt prawie 
wszystkie wyremontowane , a Gmina Kozieglowy jest pomijana. 

Radna Rady Powiatu Pani Wieslawa Machura poinformowala, ze rok 2016 ogloszony jest 
rokiem jubileuszu k61 gospodyn wiejskich, a patronat obj,<la Para Prezydencka. W dniu 

13 maja br. w Palacu Prezydenckim jest inauguracja obchod6w, b,<dzie ufundowany sztandar 
KGW, a poswi,<cenie sztandaru b,<dzie mialo miej sce podczas Dozynek Jasnog6rskich. 
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Ad. pkt 12 

Przewodnicza,ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacjC( 
o dzialaniach podejmowanych w okresie miC(dzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady 
GiM w dniu 17 marca 2016 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porza,dku obrad bieza,cej sesji , 
zwolanie wsp6lnego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi, 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplynC(ly pisma Zarza,du Dr6g Wojew6dzkich 
w Katowicach dotycza,ce przebudowy drogi wojew6dzkiej nr 789 na odcinku Wo:i:niki 

Lgota Nadwarcie 
Przewodnicza,ca Rady w imieniu Dyrektora Zespolu Szk6! w Pinczycach Pani Joanny Sularz 
zaprosila radnych na uroczyste podsumowanie VI Powiatowego Konkursu Literackiego "Nie 
zadawalajcie siC( Miemota,", kt6re odbC(dzie siC( w dniu 20 maja br. 0 godz. 10,00 w Zespole 

Szk61 w Pinczycach. 

Przewodnicza,ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala , ze kolejna sesja Rady 

Gminy i Miasta Kozieglowy odbC(dzie siC( w dniu 19 maja bieza,cego roku, a posiedzenie 
wsp6lne Komisji w dniu 18 maja br. 

Ad. pk! 13 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad.pkt14 

Wolne wnioski : 
- mieszkaniec Kozieg!6w Pan Antoni Bielecki, w imieniu mieszkanc6w Kozieg!6w zwr6cil 

si~ do Pani Przewodnicz'lcej i Pana Burmistrza 0 wszcz~cie procedury zrnierzaj'lcej 
do budowy obwodnicy Kozieg!6w, kt6ra pola,czy obwodnicC( Womik i Myszkowa. 
Mieszkailcy ostatnio dowiedzieli siC( , ze bC(dzie przeprowadzany remont drogi 789 , kt6ra, 
rna bye skierowany ruch od Womik w kierunku Myszkowa, a w6wczas droga, ta, moze 
przejezdzae 7,5 tys. pojazd6w na dobC(. JuZ aktualnie przez Gniazd6w i Kozieglowy jest 
bardzo duzy ruch pojazd6w, a proponowane rozwi'lZania doprowadza, do tego , ze zycie 
i zdrowie mieszkailc6w bC(da, zagrozone , przekroczone bC(da, normy halasu i zanieczyszczenia 
powietrza. Dla mieszkailc6w Koziegl6w, Gniazdowa i Postc(pu, kt6re leza, na trasie 
planowanej rozbudowy drogi 789 to klC(ska, bo droga ta bC(dzie Ia,czyla dwie obwodnice: 
Wo:i:nik i Myszkowa. Nalezy pilnie podja,c dzialania w kierunku budowy obwodnicy, 

poprosie 0 pomoc posl6w z naszego terenu, wysta,pie do Wojewody i Marszalka 
Wojew6dztwa Sla,skiego. Zebrano juz 800 podpis6w w tej sprawie i jako Samorza,d 
Mieszkanc6w bC(da, wystC(powali do r6Znych instytucji ; 

- Przewodnicza,ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreSlila, ze rozumie obawy 
mieszkanc6w i wraz z Rada, Gminy i Miasta jest za tym , by obwodnica powstala . Ze swej 
strony mozemy wnioskowac i apelowac 0 budowC( obwodnicy, ale niestety nie rna my 
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wplywu na to ezy obwodniea powstanie. Zaproponowala, by zlecie badania nat\ezenia ruchu 

i okreslie czy b\edzie oddzialywanie na niekorzyse mieszkanc6w, czy rzeczywiscie zwi\ekszy 

si\e negatywne oddzialywanie po poh!czeniu z w\ezlem autostradowym; 

- Pan Antoni Bielecki poinformowal, ze dokumentacja projektowa okresla 7-7,5 tys. 

pojazd6w na dob\e . Stwierdzil, ze samorz'ld Koziegl6w "przespal" temat . Trzeba bylo 

reagowae wczesniej; 

- Pani Joanna Kolodziejczyk wyjasnila, ze Gmina zostala powiadomiona w listopadzie 2015 

roku , ze ten odcinek drogi b\edzie remontowany i s'ldzono, ze remont poprawi komfor! zycia 

mieszkailc6w ; 

- Pan Antoni Bielecki stwierdzil, ze trzeba bylo 0 tym powiadomie mieszkanc6w, a zadnych 

konsultacji z mieszkailcami nie bylo; 

- Przewodnicz'lca Rady podkreslila, ze jest to droga wojew6dzka i Gmina nie decyduje 

o inwest yej ach ; 

- Burmistrz Pan Jacek Sl\eczka wyjasnil , ze jest to inwestyeja 0 eharakterze ponadlokalnym. 

Samorz'ld Gminy uWaZa, ze remont tej drogi , 0 co wczesniej zabiegali sami mieszkailey, 

poprawi komfor! zycia i zminimalizuje oddzialywanie na budynki mieszkalne usytuowane 

przy tej drodze. Opracowanie dokumentacji projektowej, kt6ra kosztuje 2 miliony zlotych 

odbywalo si\e w szybkim tempie. Projekt rna bye wsp61finansowany ze srodk6w Unii 

Europejskiej w ramach modemizacji ukladu drogowego wojew6dztwa sl'lskiego, a tylko 

w latach 2014-2020 budzet panstwa i samorz'ldy wojew6dzkie maj'l prawo korzystae 

z dofinansowania na modemizacj\e ukladu drogowego. W studiurn uwarunkowan obwodnica 

Koziegl6w byla przewidziana zar6wno po stronie p61nocnej jak i poludniowej. Te wskazania 

lokalizaeyjne byly zawsze w dokumentach strategicznych Gminy i Miasta Kozieglowy. Byly 

przedstawiane Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajowych i Autostrad, wojewodom, marszalkom 

w planaeh budowy infrastruktury drogowej 0 charakterze ponadlokalnym. Kiedy tworzono 

dokumenty strategiczne, nie bylo jeszcze lokalizacji autostrady AI, kt6ra obecnie nabiera 

realnych ksztalt6w. Lokalizacja autostrady otrzymala pozwolenie na budow\e dopiero 

w 2014 r. Te lokalizacje obwodnicy dotyczyly wyl'lcznie ruchu, kt6ry odbywal si\e po trasie 

DK I. Badania, kt6re wykonywala Gmina i Miasto Kozieglowy w 2014 r. na wysokosci 

Zespolu Szk61 w Lgocie G6mej odnosily si\e do nieco innych zalozen i parametr6w. Wynika 

z nich, ze okolo 70 procent ruchu po tej drodze to ruch lokalny odbywaj'lcy si\e z rejestracj'l 

SMY. W chwili obecnej ani Generalna Dyrekcja Dr6g Krajowych i Autostrad ani Zarz'ld 

Dr6g Wojew6dzkieh, ani tez zadna inna instytucja nie jest w stanie przewidziee docelowego 

nat\ezenia ruchu po wybudowaniu calego odcinka A I. Dopiero kiedy b\edziemy dysponowac 

odpowiednimi dokurnentami , rnozemy wnioskowae do r6znych instytucji 0 budow\e 

obwodnicy. W ehwili obecnej ani w planie krajowyrn ani wojew6dzkim nie rna budowy 
obwodnicy dla Koziegl6w. 

Pan Burmistrz podkrdlil, ze widzi potrzeb~ budowy obwodnicy, Gmina zleci niezaleznej 

firmie analiz\e dotycz'lc'l obecnego ukladu komunikaeyjnego oraz tego, kt6ry b\edzie mial 

miejsce po uruchomieniu w\ezla autostradowego. Grnina dysonuj'lc odpowiednirn rnaterialern 

b\edzie mogla wnioskowae 0 uwzgl\ednienie w planach krajowych budowy obwodnicy 

Koziegl6w. Poniewaz jest to dlugi proces , konieczna jest r6wniez poprawa bezpieczenstwa 

i bytu przy drodze 789, a jest to droga nie tylko przebiegaj'lca przez nasz'l Grnin\e , jest ona 

• I 
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pohlczeniem trzech gmin: Womiki - Kozieglowy - tarkio Nie powinno si« wi«c naruszae 

potrzeb calej wspolnoty dwoch powiatow: myszkowskiego i lublinieckiego i blokowae 
remontu drogi, 0 ezym uslyszal na spotkaniu mieszkaneow Kozieglow. Blokowanie remonlu 
drogi nic nie da. Dla decydentow licz<\. si« wyl<\.cznie fakty i dokumenty, na ktoryeh moma 

si« oprzee. Zapewnil, ze dokumenty te poprzez niezaleme biuro b«dziemy starali si« 
wytworzyc. Dopiero wtedy gdy b"dziemy dysponowae dokumentami ,b«dziemy mogli 
wnioskowac i wplywac na ewentualne plany, ktore bye moze pojd<\. w kierunku budowy 

obwodnicy. Wyrazil obaw", , ze jezeli b"dziemy post«powac w niekontrolowany sposob, 
do niczego dobrego nie dojdziemy i jeszcze przez dlugie lata b«dziemy jezdzic po kostce 
granitowej. Wspolnie powinnismy zabiegac 0 rozpocz"cie dyskusji na temat docelowej 
budowy obwodnicy, ale nie mozemy wslrzymywae remontu, klorego oczekuj<\. mieszkancy za 
i przed Kozieglowami. Po raz kolejny zaprosimy projektantow i wlascicieli drogi , by 
przedstawili koncepcj« i przeci«li mity ekranow i innych niekorzystnych czynnikow. 

Wspolnie z Komisj<\. Gospodarcz<\. zoslanie wybrana firma, klorej zoslanie zlecone badanie 
nat«zenia ruchu i okreSlenie ezy rzeczywiscie zwi«kszy si« negatywne oddzialywanie. 
Nadmienil, ze z informaeji Zarz<\.du Drog Wojewodzkich wynika, ze w ramach inwestycji 
przewiduje si« wykonanie nowej nawierzchni z zastosowaniem tzw. asfaltow cichych, 
a uplynnienie ruehu powinno doprowadzie do poprawy klimatu akustycznego wokol drogi. 

Jezeli chodzi 0 spaliny, to nalezy rowniez zwrocie uwag" , ze sami mieszkaney 
zanieczyszczaj<\.srodowisko, nie zwracaj<\.c uwag« na to co spalaj<\. w pieeach. 
- Pan Antoni Bielecki poinformowala, ze remont b«dzie polegal na zerwaniu drogi i budowy 
od pocz<\.tku - wykopaniu na 1,5 m., przez co uszkodzeniu ulegn<\. budynki usyluowane blisko 

ulicy; 
- Pan Marian Szmukier zaproponowal, by Pan Bielecki zapoznal si" najpierw z dokumentacj'b 

- Burmistrz Pan Jacek SI"czka podkreslil, ze powstalo wiele mitow na tema! budowy tej 
drogi, a projekt przebudowy drogi przewiduje minimalizacj« uei~liwosci zwi<\.zanej m.in. 
z halasem ( kostka granitowa zostanie zdj«ta) , poprawa bezpieczenstwa oraz zachowanie 
w okolicy Rynku charakteru historycznego ( prace b"d<\. prowadzone pod kontrol<\. 
konserwalora zabylkow); 
- Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk wyjasnila, ze Gmina nie rna takiej 
informacji , ze wykopy maj<\. miee 1,5 m. W ubieglym roku wykonywana byla droga 
w Lublincu - Oleska do obwodnicy na Poznan, gdzie jest znacznie wi"ksze nat«zenie ruchu . 

Bye moze warto zapoznac si« z rozwil\Zaniami tam przyj«tymi. Przedstawila nast«pnie pismo 
Zarz<\.du Drog Wojewodzkich w Katowicach, zawieraj<\.ce informacj" na temat przebudowy 
drogi 789 na odcinku od w«zla autostradowego do Lgota Nadwarcie. Z pisma wynika, 
ze w ramach inwestycj i planuje si« wykonanie nowej nawierzchni z zastosowaniem tzw. 

asfaltow cichych, budow« zatok autobusowych i chodnikow, ktore wplywaj<\. na uspokojenie 
ruchu i popraw« bezpieczenstwa ruehu pieszego. Uplynnienie ruchu powinno rowniez 

doprowadzic do poprawy klimatu akustycznego wokol drogi. Organem odpowiedzialnym za 
zarz<\.dzanie ruchem drogowym jest Marszalek Wojewodztwa , a rozpocz«cie prac zwi<\.zanych 
z budow<\. jakiejkolwiek drogi moze nast'lPie po umieszczeniu takowej inwestycji, przez 
Sejmik Wojewodztwa sl<\.skiego, w Wieloletniej Prognozie Finansowej. W pismie nie rna 
wzmianki , ze wykop pod drog" b«dzie na gl«bokose 1 ,5 m. 
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- Pan Antoni Bielecki wyjasnil, ze z opracowania b«d«cego w dyspozycji Wojewodzkiego 
Zarz«du Drog i od dyrektora do spraw technicznych wie, ze b«dzie korytowane na 1,5 m.; 
- mieszkaniec Kozieglowek Pan Zenon Brzezinski stwierdzil, ze trzeba zapomniee 0 budowie 
obwodnicy Kozieglow, bo decyzje zapadaj« na szczeblu centralnym. W 2006 roku trzeba bylo 
o to zabiegae , zlozye wniosek do Urz«du Wojewodzkiego i czekae na sprzyjaj«ce sily 
polityczne . W tej chwili jest odpowiednie zaplecze polityczne , mamy poslank«, ale braklo 
zapobiegliwoki . W "Listach otwartych" pisali jak powinno bye, a obecnie obwodnica to 
inwestycja, na ktor« si« nie doczekamy ; 
- Burmistrz Pan Jacek Sl«czka wyjasnil, ze lokalizacj« autostrady wskazal wojewoda sl«ski 
ostatecznie dopiero w 2011 r. Gmina i Miasto Kozieglowy otrzymala z Urz((du 
Marszalkowskiego informacj(( 0 modemizacji drogi 789 w listopadzie 2015 r. Do chwili 
obecnej nie rna ustalonego zjazdu autostradowego, poniewaZ mieszkancy Woznik protestuj«, 
chc«c przesuni((cia lokalizacji 0 kilkadziesi«t metrow; 
- Pan Bielecki Antoni stwierdzil, ze nic konkretnego od Burmistrza nie uslyszal , a ehce 
wiedziee jakie dzialania Pan Burmistrz podejmie w kierunku rozwi«Zania problemu; 
- Burmistrz Pan Jacek Sl((czka po raz kolejny poinformowal, ze b((dzie zlecona ekspertyza 
odzwierciedlaj«ca stan rzeczywisty i przewidywane oddzialywanie. Aby moe zaez«e dzialae 
najpierw musz« bye przygotowane materialy strategiczne. Zwrocil si(( do mieszkancow 
z prosb« by nie blokowae remontu drogi, bo docelowo jest to inwestycja dla mieszkancow. 
Samorz«du gminnego ani powiatowego nie stae na taki remont, 0 ktory wczeSniej juz 
zabiegali mieszkancy; 
- Radny Pan Andrzej Szostak podkreslil, ze droga Nadwareie - Kozieglowy jest pilna do 
remontu , wszyscy korzystaj« z tej drogi i oczekuj« tej inwestycji . Ma bye wybudowana 
rowniez scieZka rowerowa, wi((c b((dzie to z korzysci« dla mieszkancow; 
- mieszkaniec Kozieglow Pan Puszczewicz Antoni poinformowal, ze mieszka przy drodze 
planowanej do remontu, a prowadzi dzialalnose , zatrudnia pracownikow i jak rna dojechae do 
firmy ci«zki sprz((t podczas remontu drogi; 
- Burmistrz Pan Jacek Sl((czka wyjasnil, ze zarz«dca drogi moze odpowiedziee na to pytanie. 
Z pewnosci« wykonawca powinien przewidziee altematywne wyjscie, a na pewno nikt 
swiadomie nie b((dzie utrudnial ruchu lokalnego. Wczesniej podczas remontu ul. Woznickiej 
w Kozieglowach bylo wiele obaw zwi«Zanych z ograniczeniem dost((pnosci , ale udalo si(( 
przez to przebm«e; 
- mieszkanka ul. Warszawskiej w Kozieglowach wnosila 0 ograniczenie ruchu ci((zarowek 
ulic« Warszawsk<t 
- Przewodnicz«ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, ze nale:i'.y podj«c dzialania 
w kierunku ograniczenia tonaZu na tej drodze; 
- Burmistrz Pan Jacek Sl((czka wyjasnil, ze przy ul. Warszawskiej s« podmioty gospodarcze 
prowadz«ce dzialalnose gospodarcz« w zakresie zarobkowego transportu samochodow 
ci((zarowych, wi«c ograniczenie tonazu nie wchodzi w gr((. Przeprowadzone zostanie 
rozpoznanie w jaki sposob rozwi«Zae problem. 
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Ad. pk. 13 

Wobec wyczerpania porz<tdku obrad, Przewodnicz<tca 

Kolodziejczyk zarnkn«la obrady dziewi«tnastej Sesji Rady Ominy 

Rad y Pani Joanna 

i Miasta Kozieglowy, 

dzi«kuj<tc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady dziewi«tnastej Sesji zakonczono. 

Protok6l sb~. <tdzila : 
Urszu~l - J3 

I 


